
 

 

 
 

LHF Ledarträff 2024-11-27 
 

Agenda: 

- Information från styrelsen 

o Styrlesen har möten var 3:e Tisdag i månaden – frågor att ta upp bör skickas in före möten om 

något behöver tas upp på styrelsemötet. 

▪ Admin - kontakt via info@ludivkahf.se 

• Alla ledare uppmanas att fylla i ”Organisation i laget”. Mall ligger i laget.se 

under ledarinformations sidan > mer > Dokument 

• Fyll i och lämna/skicak via mail till admin 

▪ Tf kassör – Anna-Karin P (kontakt mot Lennart via mail) 

• Information om digital Lagkassa 

o Avgift per swish är 1,50 SEK 

o Försäljning i kiosk bör allt kosta minst 10 SEK pga ovan. 

o QR kod blir kopplat till lagkassan 

o Förslag att fördelning ang. kiosk inkomst ska justeras - lag vs klubb. 

Detta tas upp och beslutas vid nästa styrelsemöte 

▪ Vice ordf, Mtrl och ledarkläder – Henke 

• Inget nytt att rapportera 

▪ Domar o funkt-ansvarig – Pia (kontakt mot Lennart) 

• Behövs fler så ledare uppmanas att  

▪ Sponsorgrupp – Anka, Linus, Dawood, Robban 

• Linus rapporterade att sponsorer är klara för tröjorna, inväntar svar från den 

sponsor som är tänkt att sitta på framsidan. Återkommer med det. 

▪ Hemsida, FB, Instagram – Elsa 

• Laget.se uppdateras när någon ny information kommer till oss 

• På ledarinfo sidan finns mycket information att hämta för att slippa fråga. Se 

under och om något behöver justeras/läggas till – kontakta Elsa. 
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• FB och Instagram läggs det in information om matcher och resultat. Vill ni dela 

mer information gällande något event, aktivietet osv  - skicka information till 

Elsa. 

▪ Akivitets o försäljning. – Anna-Karin 

• Bingolotter säljs för fullt och sista säljdag är 23/12 

▪ Trygghetscoacher – Sofia och Emma 

• Information om deras roller finns på laget.se – läs det!! 

• Emma informerade om deras uppdrag i klubben 

o De finns till för både spelare och ledare 

• Framtidsplaner är att de ska komma ut till spelare och prata för att försöka få till 

sig unga ambassadörer för en trygg idrottsmiljö där vi kan jobba tillsammans 

unga som äldre för att säkra vår trygghet för våra unga spelare. 

• Det finns möjlighet att använda oss av en enkät från Riksidrottsförbundet att 

skicka ut till spelare och ledare som handlar om trygghet och miljö i klubben 

och laget. Den är helt anonym och där kan man fånga upp spelare och ledares 

upplevelser i klubben och lagen. 

o De ledare som var på mötet ställde sig väldigt positiva till att en enkät 

skickas ut. 

▪ Emma och Sofia fortsätter att titta videre på detta och planerar 

att skicka ut den i så fall Jan/Feb. 

▪ Planen är även att ha ett sånt här utskick varje år till att börja 

med. 

▪ Sportkommitte – Linus 

• Ej uppstartad än 

• Om någon finner det intressant och vill delta i gruppen, kontakta Linus 

▪ Vakant - Kassör 

• Fråga kom upp på mötet och svaret är att vi önskar fortfarande att ni ledare och 

medlemmar i klubben återkommer med förlag på kassör. 

▪ Utbildningscoach 

• Finns någon intresserad/nyfiken? 

 

- Laget runt hos ledarna: 

o USM 7-8 December för F14 i Årsta och USM 14-15 Dec för P14 i Knivsta. Stort lycka till!! 

o #schysstmatch – utbildning och information (från Elsa) 

▪ Bra information finns på laget.se – läs den 

▪ Hur utbilda förlädrar om det utökade ansvaret att matchvärd ska hålla i #Schysstmatch 

mötet innan match? 

• Andreas R (F11) föreslog en elektronisk utbildning som finns som 

”Föräldrautbildning” 

o Han kollar upp vart den finns tillgänglig och återkommer till Elsa 

• Elsa ser till att det printas ut ”Checklistan” för att hålla i mötet och som läggs i 

sekreteriatväskan tillsammans med matchvärdens gula väst. 

o Lagledare förser även förlädrar med denna ”Checklista” 

o Jobbar styrelsen med att tillsätta en rekryteringsansvarig istället för handbollsutvecklare? 

▪ Frågan är stående på styrelse möten men finns ingen lösning eller beslut. 

• Ledare från några lag vill prioritera rekryteringsavsvarig. 

o Förslag från ledare, förlädrar och andra mottages till styrelsen 

  



 

 

 

▪ Att göra i väntan på... 

• LIU-samarbete där ungdomarna får uppdrag att kontakta skolor att komma ut 

och visa upp handboll på 

• Ledare hör sig för i lagen om kollegor som är tillgängliga dag-tid för att kunna 

ev. hålla ett handbollspass i skolor på gymnastiklektionen. 

• Göra liknande aktivietet som gjordes i September ”Prova-på-handboll” 

o Elsa bokar lokal och återkommer med tid och plats 

o Ledarna ställer upp och håller i träningstillfällena 

o Falu HK skickar fråga om det finns interesse att gå TU1 (Tränarutbildning 1). 

▪ Inskickat från oss är att vi har 5-6 personer som kan tänka sig att gå utbildningen om 

den blir av i Falun. 

o Möjlighet för yngre spelare att få hjälp att träna rätt på Gym? 

▪ Vi har inget avtal med något gym.  

• Frågan tas med av Linus till sponsorgruppen att diskutera om ett sådant kan 

göras med Actic. 

o Hur hantera rejäla attitydsproblem i lag? 

▪ Ledare i ett (tjej-) lag upplever vissa attitydsproblem med spelare i laget. Svårt att få 

bukt på och behöver hjälp och tips på hur man ska hantera det när det gått lite för långt. 

• Förslag är att ta in en annan ledare från annat lag som tar upp en diskussion i 

laget om hur man är och beter sig i en grupp, lag. 

• Elsa o Linus tar med frågan och ev. kan detta vara något för Trygghetscoacher 

att komma in på någon träning.  

o Önskemål att ha ledarträffar på tisdagar eller torsdagar åxå 

• Elsa skickar ut förfrågan via ledarnas FB där ni får fylla i vilken dag som passar 

er bäst. Vi kan såklart variera oss. 

- Aktivitet 

o ”Framtidens handbollsförening” i RF SiSu regi – Deltagare: Henrik, Elsa och Anka (hann inte 

med att ge info från detta på mötet) 

▪ Vi blev kallade till RF SiSu ”framtidens handbollsförening” för att ta tempen på 

föreningen. Det har varit två möten varav vi endast deltagit i ett. 

▪ Möte och diskussion tillsammans med andra föreningar som Nås, Rättvik, Gustafs, 

Borlänge, Avesta.  

▪ Arbetsmöte för att fånga upp klubbens 

• Styrkor, svagheter 

• Möjligheter, Utmaningar 

▪ Nästa möte är 5/12 och då kommer Henrik, Elsa och Sofia A att åka. Hoppas på fler... 

• Finns intresse från fler ledare att vara delaktiga så återkom till Henke eller Elsa. 

• Elsa skickar ut information om det. 

o ”Världens bästa Coach” utbildning – RF Sisu 

▪ Intresse finns hos ledare att gå denna 

▪ Elsa bjuder in RF-SiSu – Erik och Oscar som kommer hålla i detta, ca 2 h info 

▪ Elsa återkommer med dag och tid. 

 

Övrigt kom ihåg!!! 

o Filmutrustning finns – se info på ledarsidan på laget.se 

o Anmäl aktiviteter på ”Ljustavlor” – via Visit Dalarna 

o Utdrag ur belastningsregistret!!  

▪ För er som inte lämnat in. 

 

Nästa möte: 2025-01-29 17:30 

Vi ses!! 

/Linus, Elsa, Anna-Karin, Henke, Anka, Maria, Kenneth 


